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Protokół Nr 11/2014 

z Sesji Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 

w dniu 29 listopada 2018 r. 

II Sesja Rady Gminy Mińsk Mazowiecki w VIII kadencji odbyła się w dniu 29 listopada 
2018 r., w godzinach 10^ - 12^ w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mińsk Mazowiecki, 
ul. Chełmońskiego 14. 

W sesji uczestniczyli Radni Rady Gminy Mińsk Mazowiecki, Sołtysi Gminy 
Mińsk Mazowiecki, Pan Antoni Janusz Piechoski Wójt Gminy, Pan Radosław Legat Zastępca 
Wójta, Pani Jolanta Damasiewicz Sekretarz Gminy, Pani Anna Kosobudzka Skarbnik Gminy, 
mieszkańcy Gminy, pracownicy Urzędu Gminy i przedstawiciele lokalnej prasy. 

Punkt 1. 
Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy Mińsk Mazowiecki otworzył obrady 
II sesji Rady Gminy, powitał wszystkich przybyłych i stwierdził prawomocność obrad. 

Przewodniczący przypomniał, że głosowania jawne imienne podczas sesji będą odbywały 
się za pośrednictwem tabletów i oprogramowania umożliwiającego niezwłoczne podawanie 
do publicznej wiadomości sposobu głosowania poszczególnych radnych - imienny wykaz 
głosowania radnych z II scsii Rady Gminy Mińsk Mazowiecki stanowi załącznik 
do niniciszcgo protokołu. 

Punkt 2. 
Wręczenie radnemu zaświadczenia o wyborze i złożenie śłubowania 

Pani Anna KOPCZYŃSKA Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w Mińsku 
Mazowieckim - wręczyła Pani Elżbiecie Roguskiej zaświadczenia o wyborze na radnego 
w okręgu nr 13. 
Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy - poinformował, że ślubowanie 
odbędzie się w ten sposób, że odczyta treść roty przysięgi, a następnie Pani Elżbieta Roguska 
wstając podnosi rękę do góry i mówi słowo „ślubuję", osoba wierząca może dodać „tak mi 
dopomóż Bóg". 
Przewodniczący Rady odczytał rotę przysięgi: 
„ Wiemy Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 
sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy 
i jej mieszkańców." - Pani Radna Elżbieta Roguska złożyła ślubowanie. 
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Punkt 3. 
Uchwalenie porządku obrad sesji Rady Gminy 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad II sesji Rady Gminy 
i zapytał, czy są uwagi lub wnioski. 
Pan Antoni Janusz PIECHOSKI Wójt Gminy - zawnioskował o wprowadzenie do porządku 
obrad, jako pkt od 9 do 16, następujących projektów uchwał: uchwała w sprawie obniżenia 
średniej ceny skupu żyta do wymiaru podatku rolnego, uchwała w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od środków transportowych, uchwała w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości oraz zwolnień z tego podatku, uchwała w sprawie przyjęcia 
wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023, 
uchwała w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 
nieodpłatnie pomocy w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku łub żywności dła osób 
i rodzin objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-
2023, uchwała w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie pomocy w formie posiłku 
albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób i rodzin objętych 
wieloletnim rządowym programem wspierania finansowego gmin „Posiłek w szkole i w domu" 
na łata 2019-2023, uchwała w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Gminy Mińsk 
Mazowiecki do spraw Statutu Gminy Mińsk Mazowiecki i Statutów Sołectw Gminy Mińsk 
Mazowiecki, Po przyjęciu wniosku pozostałe pkt porządku obrad zostaną odpowiednio 
przenumerowane. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku Wójta 
o zmianę proponowanego porządku obrad 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za przyjęciem wniosku było 15 Radnych, nikt nic był przeciw, nikt nic wstrzymał się 
od głosu. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia proponowanego 
porządku obrad z przyjętymi zmianami 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za przyjęciem porządku obrad zc zmianami było 15 Radnych, nikt nic był przeciw, 
nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Porządek obrad ze zmianami został przyjęty jednogłośnie. 
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Przyjęty porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
2. Wręczenie radnemu zaświadczenia o wyborze i złożenie ślubowania 
3. Uchwalenie porządku obrad sesji Rady Gminy 
4. Przyjęcie protokołu z X L I X sesji Rady Gminy 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres od 25 października 2018 r. 
6. Projekt budżetu gminy na 2019 r. 
7. Uchwała w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Gminy Mińsk 

Mazowiecki oraz zadań i trybu działania Komisji Rewizyjnej i Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji 

8. Uchwała w sprawie wyboru Przewodniczących stałych komisji Rady Gminy Mińsk 
Mazowiecki 

9. Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do wymiaru podatku rolnego 
10. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
11. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień 

z tego podatku 
12. Uchwała w sprawie przyjęcia wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole 

i w domu" na lata 2019-2023 
13. Uchwała w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności 
dla osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu" 
na lata 2019-2023 

14. Uchwała w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie pomocy w formie posiłku 
albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób i rodzin 
objętych wieloletnim rządowym programem wspierania finansowego gmin „Posiłek w szkole 
i w domu" na lata 2019-2023 

15. Uchwała w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Gminy Mińsk Mazowiecki do spraw 
Statutu Gminy Mińsk Mazowiecki i Statutów Sołectw Gminy Mińsk Mazowiecki 

16. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2018 rok 
17. Uchwała w sprawie nabycia przez Gminę Mińsk Mazowiecki nieruchomości położonej 

w miejscowości Niedziałka Druga 
18. Interpelacje radnych, zapytania i wnioski 
19. Odpowiedzi na interpelacje radnych, zapytania i wnioski 
20. Wolne wnioski 
21. Zamknięcie obrad 

Punkt 4. 
Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Gminy 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu protokołu -
uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady, wobec braku uwag, uznał protokół za przyjęty. 
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Punkt 5. 
Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres od 25 października 2018 r. 

Wójt Gminy - przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności oraz z funkcjonowania Urzędu 
Gminy za okres od 25 października 2018 r. 

Punkt 6. 
Projekt budżetu gminy na 2019 r. 

Pani Anna KOSOBUDZKA Skarbnik Gminy - przedstawiła projekt budżetu gminy na 2019 r. 
oraz metodologię i sposób jego opracowania. Projekt budżetu został udostępniony w Biuletynie 
Informacji Publicznej Urzędu Gminy. 

Punkt 7. 
Uchwała w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Gminy 

Mińsk Mazowiecki oraz zadań i trybu działania Komisji Rewizyjnej 
i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Przewodniczący Rady Gminy - poinformował, że radni wedle własnego uznania zgłaszali się 
do poszczególnych komisji, a następnie przedstawił propozycje składów osobowych stałych 
Komisji Rady Gminy: 
1. Komisja Rewizyjna: 
1) Paweł Lipiński 
2) Ewa Szczęśniak 
3) Maciej Gałązka 
4) Marzanna Kucińska 
5) Sławomir Komuda 
6) Zbigniew Janusz Chodziński 
7) Jarosław Krzysztof Krupski 
8) Jakub Samborski 
9) Mirosław Kazimierz Siwek 
10) Elżbieta Roguska 
11) Edyta Monika Głuchowska 
2. Komisja Budżetu i Inwestycji: 
1) Przemysław Paweł Wojda 
2) Paweł Lipiński 
3) Ewa Szczęśniak 
4) Maciej Gałązka 
5) Andrzej Stanisław Jaworski 
6) Marzanna Kucińska 
7) Tomasz Adam Rokita 

str. 5/13 



8) Sławomir Komuda 
9) Zbigniew Janusz Chodziński 
10) Jarosław Krzysztof Krupski 
11) Jakub Samborski 
12) Mirosław Kazimierz Siwek 
13) Elżbieta Roguska 
3. Komisja Oświaty, Kultury i Sportu 
1) Edyta Monika Głuchowska 
2) Przemysław Paweł Wojda 
3) Paweł Lipiński 
4) Andrzej Stanisław Jaworski 
5) Tomasz Adam Rokita 
6) Marek Kwiatkowski 
7) Sławomir Komuda 
8) Jarosław Krzysztof Krupski 
9) Elżbieta Roguska 
10) Maciej Gałązka 
4. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
1) Edyta Monika Głuchowska 
2) Ewa Szczęśniak 
3) Andrzej Stanisław Jaworski 
4) Marzanna Kucińska 
5) Marek Kwiatkowski 
6) Jakub Samborski 
7) Mirosław Kazimierz Siwek 

Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 Radnych, nikt nic był przeciw, nikt nic wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr II. 3.18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 8. 
Uchwała w sprawie wyboru Przewodniczących stałych komisji 

Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 

Przewodniczący Rady Gminy - poinformował, że zgodnie ze statutem Gminy kandydatów 
na Przewodniczących komisji mogą zgłaszać członkowie poszczególnych komisji, a następnie 
poprosił o zgłoszenia. 
Pan Sławomir KOMUDA Radny Rady Gminy - zgłosił kandydaturę Pana Pawła Lipińskiego 
na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
Pan Paweł LIPIŃSKI Radny Rady Gminy - zgłosił kandydaturę Pana Sławomira Komudy 
na Przewodniczącego Komisji Budżetu i Inwestycji. 
Pan Andrzej JAWORKI Radny Rady Gminy - zgłosił kandydaturę Pani Elżbiety Roguskiej 
na Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 
Pani Ewa SZCZĘŚNIAK Radna Rady Gminy - zgłosiła kandydaturę Pani Edyty 
Głuchowskiej na Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowania w sprawie: 
- kandydatury Pana Pawła Lipińskiego na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej: 
w głosowaniu udział wzięło 15 Radnych, za było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, 
nikt nie wstrzymał się od głosu, 
- kandydatury Pana Sławomira Komudy na Przewodniczącego Komisji Budżetu i Inwestycji: 
w głosowaniu udział wzięło 15 Radnych, za było 13 Radnych, nikt nie był przeciw, 
od głosu wstrzymało się 2 Radnych, 
- kandydatury Pani Elżbiety Roguskiej na Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury i Sportu: 
w głosowaniu udział wzięło 15 Radnych, za było 12 Radnych, nikt nie był przeciw, 
od głosu wstrzymało się 3 Radnych, 
- kandydatury Pani Edyty Głuchowskiej na Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 
w głosowaniu udział wzięło 15 Radnych, za było 14 Radnych, nikt nie był przeciw, 
od głosu wstrzymał się 1 Radny. 
Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy - poinformował, że głosowany 
będzie projekt uchwały z przyjętymi kandydaturami i zapytał, czy są pytania do projektu uchwały 
- pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 

Za podjęciem uchwały było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nic wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała została podjęta Jednogłośnie. 
Uchwała Nr II. 4.18 stanowi załącznik cło niniejszego protokołu. 
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Punkt 9. 
Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do wymiaru podatku rolnego 

Pani Anna KOSOBUDZKA Skarbnik Gminy - poinformowała, że średnia cena żyta 
to przelicznik, który stosuje się do obliczania podatku rolnego. Górna cena żyta ustalana przez 
ministra finansów wynosi 54,36 zł, natomiast rady gmin mają możliwość obniżania tej ceny. 
W projekcie uchwały zaproponowano cenę 47 zł, co powoduje, że rolnicy za 1 hektar 
przeliczeniowy płaciliby U 7,50 zł, a za 1 hektar fizyczny 235 zł. 
Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 Radnych, przeciw było 2 Radnych, nikt nic wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała została podjęta. 
Uchwała Nr 115.18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 10. 
Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

Pani Anna KOSOBUDZKA Skarbnik Gminy - poinformowała, że ministerstwo finansów 
co roku przedstawia kwoty minimalne i maksymalne, w których trzeba się mieścić uchwalając 
stawki podatku. Projekt uchwały zakłada stawki podatku w takiej samej wysokości jak w roku 
bieżącym z wyjątkiem podatku od samochodów ciężarowych o dmc powyżej 15 ton 
z zawieszeniem pneumatycznym. Podatek wynosił obecnie 1980 zł, a projekt zakłada 1800 zł. 
Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 Radnych, nikt nic był przeciw, nikt nic wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr II. 6.18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 11. 
Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

oraz zwolnień z tego podatku 

Pani Anna KOSOBUDZKA Skarbnik Gminy - poinformowała, że w projekt uchwały zakłada 
zmiany w niektórych pozycjach podatkowych. Pani Skarbnik przedstawiła propozycje zmian 
stawek podatkowych. 

W ramach dyskusji na projektem uchwały głos zabrał Pan Edward Szopa członek Rady 
Sołeckiej Huty Mińskiej, który zwrócił uwagę na możliwości zmaksymalizowania poboru 
podatku od nieruchomości, co spowodowałoby pozyskanie dodatkowych środków budżetowych 
i przeznaczenia ich na inwestycje gminne. Powiedział również, że podwyższenie podatków nawet 
do stawek maksymalnych nie byłoby dużym obciążeniem w przeliczeniu na mieszkańca 
1 na realnie płacony podatek. Pani Grażyna Ruta sołtys Józefowa zaapelowała natomiast 
o niepodnoszenie podatków, jeśli jest to możliwe. Przewodniczący Rady Gminy poinformował, 
że radni podczas spotkania przed sesją dyskutowali i debatowali nad każdą ze stawek podatku, 
czego efektem jest przedstawiony projekt uchwały. Pani Sekretarz dodała, że zaproponowany 
projekt uchwały to konsensus pomiędzy wyważonym obciążeniem mieszkańców, a potrzebami 
inwestycyjnymi gminy. Zaprezentowała też zestawienie stawek podatkowych w sąsiednich 
samorządach. Pan radny Maciej Gałązka zwrócił natomiast uwagę, że dla mieszkańców 
korzystniejszy jest stopniowy wzrost podatków co roku, a nie wzrost skokowy 
np. raz w kadencji, bo jest bardziej odczuwalny przez mieszkańców. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 Radnych, nikt nic był przeciw, od głosu wstrzymało się 
2 Radnych. 

Uchwała została podjęta. 
Uchwała Nr II7.18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 12. 
Uchwała w sprawie przyjęcia wicłołctnicgo programu osłonowego 

„Posiłek w szkołę i w domu" na łata 2019-2023 

Pan Sławomir BARANKIEWICZ Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej -
przedstawił informacje dotyczące programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu" 
na lata 2019-2023. Poinformował również, że w celu umożliwienia pozyskania środków na cele 
określone w ww. programie potrzebne jest podjęcie trzech projektów uchwał, które zostały 
uwzględnione w porządku obrad sesji. 
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Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr II.8.18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 13. 
Uchwała w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku łub żywności 
dła osób i rodzin objętych wiełołetnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu" na łata 2019-2023 

Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 Radnych, nikt nie był przeeiw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr II. 9.18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 14. 
Uehwała w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie pomocy 

w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 
dla osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym programem wspierania finansowego gmin 

„Posiłek w szkole i w domu" na łata 2019-2023 

Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały - pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 

Za podjęciem uchwały było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr II 10.18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 15. 
Uchwała w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 

do spraw Statutu Gminy Mińsk Mazowiecki i Statutów Sołectw Gminy Mińsk Mazowiecki 

Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy - poinformował, że do pracy 
w Komisji zgłosili się następujący radni: 

1) Marek Kwiatkowski 
2) Zbigniew Janusz Chodziński 
3) Jarosław Krzysztof Krupski 
4) Mirosław Kazimierz Siwek 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłoszenia kandydatów na Przewodniczącego Komisji. 
Pan Marek Kwiatkowski Radny Rady Gminy - zgłosił kandydaturę Pana Zbigniewa Janusza 
Chudzińskiego na Przewodniczącego Komisji - Radny Chodziński wyraził zgodę 
na kandydowanie. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie kandydatury Pana Zbigniewa Janusza 
Chudzińskiego na Przewodniczącego Komisji do spraw Statutu Gminy Mińsk Mazowiecki 
i Statutów Sołectw Gminy Mińsk Mazowiecki: 
W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych, za było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 

Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr 11.11.18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 16. 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2018 rok 

Pani Anna KOSOBUDZKA Skarbnik Gminy - zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały 
i przedstawiła uzasadnienie do zaktualizowanego projektu uchwały. 
Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 Radnych, nikt nie był przeeiw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr II. 12.18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 17. 
Uchwała w sprawie nabycia przez Gminę Mińsk Mazowiecki nieruchomości położonej 

w miejscowości Niedziałka Druga 

Wójt Gminy - poinformował, że projekt uchwały dotyczy wykupu gruntu za symboliczną 
złotówkę za m^ w celu poszerzenia pasa drogowego. Jest wiele takich spraw, ale zdarzają się też 
odszkodowania po cenach rynkowych ustalonych na podstawie wyceny biegłego rzeczoznawcy 
na podstawie decyzji Starostwa. 
Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uehwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr II 13.18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 18. 
Interpelacje radnych, zapytania i wnioski 

Pan Kazimierz CHŁOPIK Sołtys Stojadeł - podziękował za wykonanie ul. Leśnej 
w Stojadłach. Zgłosił też potrzebę naprawy uskoku na ul. Kołbielskiej na fragmencie drogi 
na wiadukcie ze względów bezpieczeństwa. Powiedział również, że w projekcie budżetu jest 
tylko 25 tys. zł na budowę chodnika w Stojadłach, a złożył cztery wnioski do projektu budżetu na 
2019 r., jednak żaden z nich nie został zaakceptowany, więc prosi o ponowne przeanalizowanie 
wniosków inwestycyjnych w Stojadłach. 

Pan Radosław LEGAT Zastępca Wójta - w sprawie uskoku na ul Kołbielskiej poinformował, 
że rozmawiał z wykonawcą frezowania w Arynowie i jeśli wykonawca znajdzie termin 
to zostanie to wykonane, być może jeszcze w tym roku. W sprawie projektu budżetu i zadań 
inwestycyjnych powiedział, że ze względu na niewykonanie wszystkich zadań oświetleniowych, 
które już wcześniej znalazły się w budżecie, wstrzymano przyjmowanie nowych wniosków 
oświetleniowych, oprócz tych, które są w ramach funduszy sołeckich. Najpierw trzeba wykonać 
te zadania, które zostały już wprowadzone do budżetu. Poza tym należało też brać pod uwagę 
koszt wykonania dokumentacji projektowej w porównaniu do kosztów realizacji całego zadania. 
Nad projektem budżetu będą jeszcze pracować radni na komisjach i sesji może on ulegać 
zmianom. 

Pan Maciej GAŁĄZKA Radny Rady Gminy - pogratulował wszystkim radnym, którzy 
wygrali w wyborach i podziękował osobom, które zdecydowały się wystartować w wyborach. 

Po wyczerpaniu tematyki obrad Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim 
obecnym za uczestnictwo i zakończył obrady II Sesję Rady Gminy Mińsk Mazowiecki, 
które odbyły się w dniu 29 listopada 2018 r. 

Punkt 19. 
Odpowiedzi na interpelacje radnych, zapytania i wnioski 

Punkt 20. 
Wolne wnioski 

Punkt 21. 
Zamknięcie sesji Rady Gminy 

Protokół sporządził: 
Paweł Drobotowski 
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